
Referat fra ekstraordinært styremøte i Gjeving Vel den 10. desember 

Til stede: Bjørn, Svein Olav, Sverre, Anita, Thomas, Grete 

 

Sak: Brøyting 

Etter at kontrakter til brøyteavtale for 2013 til 2016 er avsluttet og underskrevet (både med Skuland 

og abonnenter), har to husstander meldt interesse for brøyting. Disse bor i egen vei, og brøyting av 

denne må Skuland ha ca kr 20. 000,- inkl moms ekstra for pr år. 

Honoraret til brøyter er fordelt på alle abonnementene, og alle har samme pris. Styret har diskutert 

saken, og ser det som både vanskelig og uaktuelt å fordele denne merutgiften på abonnentene som 

allerede har tegnet kontrakt og innbetalt sin andel. I tillegg har disse to husstandene meldt sin 

interesse først etter at påmeldingsfristen er gått ut, til tross for avertering og generell opplysning om, 

samt invitasjon til å bli med på brøyting i Gjeving Vel sin regi.  

Styret i Gjeving Vel har besluttet at vi dessverre ikke kan tilby disse to husstandene brøyting i denne 

avtaleperioden. Thomas informerer begge familiene og Skuland om vedtaket. 

 

Grete Jensen 

Referent  

 

 

 

 


